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نباید به فتنه گران ترحم کرد. به کسی که به جان و مال مردم و دین خدا آسیب می زند و آتش بر موکب امام حسین (ع)

میزند و یا به حجاب بانوان تعرض میکند نباید ترحم کرد.

امروز شبکه مجازی میدان جنگ است؛ 

عبداالله حاجیصادقی، نماینده ولی فقیه در سپاه در ویژه برنامه دفاع مقدس« در سایه سار خورشید» در بندرعباس اظهار
داشت:

جهاد یک اصل مشترک میان زندگی همه انبیاء و ائمه اطهار است و تا انقلاب زنده است دشمن دارد و تا دشمن هست جهاد
لازم است.

به گزارش اسپادانا خبر و به نقل از فارس، وی افزود:

عمده ریزش ها و لغزش ها حتی در میان کسانی که به مقامات بالا رسیدهاند بدلیل شکست آنها در برابر نفس است.

حاجی صادقی گفت:

گفتمان دفاع از حرم و مقاومت فعالانه در تمامی عرصهها را محصول دفاع مقدس است که گفتمان مقاومت را در بین امت
های اسلامی نیز نهادینه کرد و به همه مسلمانان یاد داد که در برابر دشمن گرگ صفت نرمش و سازش جواب نمی دهد بلکه

ایستادگی و مقاومت باعث پیروزی خواهد شد.

وی ادامه داد:

جهاد برابر فتنه جهاد کبیر است. جهاد کبیر پایینتر جهاد اکبر است اما از جهاد نظامی سختتر است.

وی یکی از برجستهترین مصادیق جهاد کبیر را جهاد تبیین عنوان کرد و گفت:

ما امروز به این جهاد تبیین نیاز داریم. باید با بصیرت افزایی مراقبت کنیم که دشمن جوانان و نوجوانان ما را گرفتار نکنند.

وی با اشاره به حوادث اخیر ایران گفت:

در قضایای یک هفته گذشته دشمن آنقدر ذلیل و نا امید گشت که دلخوش به چند جوان و نوجوان شد و آنها را تحریک کرد که
با اغتشاشات خیابانی انقلاب را از بین ببرد و در واقع انسان غصه میخورد که دشمن چقدر ذلیل است و چقدر در تحلیل خود

ناتوان است. آیا مردم ما را نشناخته؟ این مردمی که فتنه ۸۸ را دیدند و سختیها و مشکلات آن را با موفقیت پشت سر
گذاشتند؟ باید به دشمن گفت که خیلی هنر کردید عدهای را استخدام کردید و از روحیه هیجانی تعدادی جوان و نوجوان سوء

استفاده میکنید.

او با اشاره به وظایف مسئولان، نیروهای مسلح و وظیفه عمومی در جامعه گفت:
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ارشاد و هدایت سر جای خودش اما در برابر دشمن نباید منفعل بود و کوتاه آمد. در برابر فتنه گران و فتنه زدهها نباید به فتنه
گران ترحم کرد. کسی که به جان و مال مردم و دین خدا آسیب می زند و آتش بر موکب امام حسین (ع) میزند و یا به حجاب

بانوان تعرض میکند را نباید ترحم کرد. البته باید به این بچههای جوان و نوجوان فریب خورده ترحم کرد.

حاجی صادقی گفت:

بی بند و باری و بی حجابی یک حرکت به تمام معنا ضد اخلاقی و ضد دین نیست بلکه یک نوع جنگ است. امروز شبکه مجازی
میدان جنگ است و باید مراقب نوجوانان و جوانانمان باشیم تا در این میدان گرفتار دسیسههای دشمن نشوند.

[1] حجاببرچسب ها: 
[2] اعتراض
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